
 

Podpisy overovateľov:  

 Zápisnica OZ 11.2.2025 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 11.2.2025 o 18:00 hod. 

Prítomní:  

Poslanci, starostka: p. Alžbeta Tuková, p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Mgr. Daniela 

Kontinová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka  

 

Neprítomní:  

Poslanci: p. Michal Držík, p. Janka Masárová 

 

Zapisovateľ: p. Ing. Nina Masárová 

 

Program OZ 

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 

4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva 

5. Správa zo zasadnutia finančnej komisie 

6. Zmluva s PPA – dotácia na projekt: Rekonštrukcia chodníka pre ceste III/5818 Vaďovce 

7. Zámer výmeny pozemkov 

8. Návrh na priznanie kontroly hlavnej kontrolórke obce 

9. Žiadosť ZŠ a MŠ na pridelenie financií na karneval a brigádu 

10.Kronika obce za rok 2023 

11. Použitie rezervného fondu 

12. Rôzne 

K bodu č. 1 

Starostka obce privítala prítomných poslancov, hlavnú kontrolórku a prítomných občanov. Oznámila, 
že sa zo zasadnutia vyhotovuje zvukový záznam.  

K bodu č. 2  

Starostka obce pristúpila k procedurálnym návrhom uznesení a navrhla určenie zapisovateľky p. Ing. 
Niny Masárovej a za overovateľov navrhla p. Mgr. Danielu Kontinovú, p. Miroslava Stančíka.   
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 5 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 5 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Miroslav Stančík, 
p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
Starostka obce dodala, že prítomní sú piati poslanci a dvaja sú ospravedlnení.  

K bodu č. 3 

Starostka obce pokračovala schválením programu rokovania. Opýtala sa poslancov, či majú návrh 
nejakej zmeny k programu rokovania.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 5 poslancov zo 7 poslancov 
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Za: 5 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Miroslav Stančík, 
p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 4 

Starostka obce požiadala o slovo hlavnú kontrolórku p. Mgr. Annu Rackovú, aby predniesla správu 
o plnení uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva a potom by rada dala slovo p. Mgr. Petrovi 
Nemčekovi, ktorý by im povedal niečo o projekte z PPA, od ktorej dostali dotáciu.  
P. Mgr. Anna Racková povedala, že kontrola uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva konaného 
15.12.2024 pozostáva z uznesení číslo 86/2024 a 87/2024, ktoré boli procedurálne, kde poslanci 
zobrali na vedomie určenie zapisovateľky, overovateľov a schválili program rokovania, uznesenie č. 
88/2024 pojednávalo o nakladaní s finančnými prostriedkami z rezervného fondu, kde jedna z faktúr 
zatiaľ uhradená z RF nebola a budú to dnes bližšie riešiť. Uznesením č. 89/2024 poslanci schválili III. 
zmenu rozpočtu, uznesením č. 90/2024 OZ vzalo na vedomie stanovisko HK k návrhu rozpočtu 
a uznesením č. 91/2024 OZ schválilo rozpočet obce na rok 2025 a pokiaľ jej je známe, tak obec ten 
prvý kalendárny mesiac tohto roka hospodári v súlade so schváleným rozpočtom, aj keď sú už známe 
prvé potrebné zmeny rozpočtu, ale to bude predmetom rokovania na ďalších zasadnutiach FK 
a následne schvaľovania na zasadnutiach OZ. Uznesením č. 92/2024 OZ vzalo na vedomie prognózy 
rozpočtu na roky 2026 a 2027. HK navrhla zobrať správu z plnenia uznesení z predchádzajúceho 
zastupiteľstva na vedomie.  
Starostka obce poďakovala a dala poslancom hlasovať.  
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 5 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 5 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Miroslav Stančík, 
p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Starostka obce po prijatí uznesenia dala slovo p. Mgr. Petrovi Nemčekovi. Povedala, že sa na FK 
rozprávali ohľadom dotácie na rekonštrukciu chodníka pri hlavnej ceste. Povedala, že boli nejaké 
otázky ohľadom toho, tak poprosila p. Nemčeka, či by im to neprišiel bližšie osvetliť.  
P. Mgr. Peter Nemček povedal, že je bývalým manažérom miestnej akčnej skupiny, ale stále pracuje 
na projektoch pre MAS. Povedal, že si to pozrel, ako to tam vlastne bolo a ten projektantský rozpočet 
je na nejakých 31 tisíc, z čoho bolo vyčlenených 4 300€ ako neoprávnené a oprávnené boli vo výške 
27 tisíc a mínus päť percent spoluúčasť, čiže nejakých 26 tisíc. Povedal, že sú tam položky, ktorými 
sa treba teraz už držať. Povedal, že ak si spomína, tak sa riešili nejaké dve varianty, že jedna bola 
taká komplexná a druhá zjednodušená, kde sa opravia len nejaké základné veci. Povedal, že sa vtedy 
rozhodli pre ten finančne menej náročný variant, a toho sa už treba držať.  
Poslanci p. Nemčeka opravili, že sa rozhodli pre ten komplexnejší variant, pre úplnú rekonštrukciu.  
P. Mgr. Peter Nemček povedal, že sa ale do projektu dalo to, čo je v samotnej žiadosti, a každopádne 
by sa malo ísť podľa toho rozpočtu a ak majú potom rozpočet, ktorý vytvorila firma, tak tam pribudla 
vyššia DPH a možno aj ceny išli hore, ale jeho odporúčanie je také, že je potrebné urobiť minimálne to 
verejné obstarávanie, osloviť firmy. Povedal, že on sa bavil s jedným známym, ktorý hovorí, že robí 
pod nejakým p. Gašparíkom, ktorý je asi z Brezovej a volal Ivovi Bzdúškovi, ktorý bol tiež predsedom 
MAS, a ten robí tieto VO a má na toho p. Gašparíka pozitívne referencie a že mu povedal, že býva 
v Podkylave a preto volal aj starostovi z Podkylavy, že či teda vie, kto alebo čo je to zač, a ten mu 
povedal, že ho pozná a je to v poriadku. Povedal, že by poslancom teda navrhol, že by prizvali na 
obhliadku plánovanej rekonštrukcie chodníka tohto p. Gašparíka, ktorý by im mohol povedať jeho 
nejaký odborný odhad alebo niečo také a či by to mohol naceniť.  
Starostka obce povedala, že sa s p. Gašparíkom stretne a že je teraz pre nich dôležité vedieť cenu, 
z ktorou by teda mohli rátať, že koľko to bude stáť a či by sa do toho teda išlo. Starostka obce 
povedala, že volala p. Michalidesovej a tá jej povedala, že sú „vybukovaní“ na celý rok a že p. Havlík 
jej nedvíhal telefón, a p. Setnický absolútne odmieta, že on už nebude robiť takéto veci. 
P. HK povedala, že p. Michalidesová jej hovorila ešte o nejakom pánovi, čo v našej obci robil zvonicu.  
P. starostka povedala, že myslela p. Kopinca a že by sa ho musela opýtať.  
P. HK povedala, že nemá zmysel sa odrážať od nejakej cenovej ponuky vytvorenej z Bratislavy, že to 
je šialené.  
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P. starostka povedala, že ona nechce nikoho navrhovať, aby nebolo zase, že chce niekoho 
presadzovať. 
Poslanci ďalej diskutovali.  
Starostka obce povedala, že merateľný ukazovateľ je 333,8m a že sú tam pravdepodobne odčítané 
metre, ktoré nepatria obci. 
P. Ing. Peter Dinga povedal, že vo vzorovej ponuke je 360m a vyzerá to, že vyčlenili ten úsek, čo obec 
nevlastní. Povedal, že to musia urobiť celé, ak chcú tú dotáciu.  
P. HK povedala, že si podrobne prešla návrh zmluvy na nenávratný finančný príspevok a ak by sa tam 
porušili podmienky projektu, tak za ne budeme musieť ako obec zodpovedať. Mohla by byť žiadosť 
o preplatenie zamietnutá alebo vrátiť financie/ adekvátnu časť financií. Povedala, že sa po podpise  
zmluvy zaväzujeme, že bude obec zodpovedná za to, že bude ten projekt realizovaný v súlade 
s projektovou dokumentáciu riadne a včas. Povedala, že je termín do 30.6.2025 na podanie žiadosti 
o preplatenie.  
P. Mgr. Peter Nemček p. HK opravil, že do 30.6.2025 je potrebné ukončiť aktivity, čiže stavebnú časť 
a žiadosť o platbu by malo byť možné podať až do 30.10.2025. 
Starostka obce povedala, že je potrebné začať hneď hľadať nejakú tú spoločnosť a zistiť, za akú cenu 
by to bolo možné zrealizovať a potom by sa zišli a rozhodli sa, či pôjdu do tej realizácie alebo napíšu 
do PPA, že do toho projektu nepôjdu.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, či za to budú nejaké sankcie.  
P. Mgr. Peter Nemček povedal, že nie.  
Prítomní ďalej diskutovali.  
Starostka obce sa opýtala p. Nemčeka, že ak by sa rozhodli odstúpiť, či sa tá ich čiastka nedá 
alokovať do inej výzvy v rámci MAS. 
P. Mgr. Peter Nemček povedal, že už nie. 
P. HK povedala, že musí spomenúť šibeničný termín na podpis zmluvy s PPA.  
Starostka obce povedala, že už ju podpísala po dohode s poslancami na FK.  
P. Mgr. Peter Nemček zopakoval, že by odporučil vykovať VO, aj keď to nie je povinné, nakoľko 
hodnota projektu nie je vyššia ako 50 tisíc, ale je to transparentnejšie a vždy to obciam odporúča.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala na lehoty, ktoré sú pri preplatení projektu.  
P. Mgr. Peter Nemček povedal, že tieto lehoty skrátili na maximálne 4 mesiace.  
P. Mgr. Daniela Kontinová spomenula problém pri preplatení projektu s amfiteátrom, kde to trvalo 4 
roky.  
P. Mgr. Peter Nemček povedal, že vtedy mala PPA problémy a že sa pri našom projekte opakovalo 
VO a preto oni najskôr kontrolovali verejné obstarávania a až potom žiadosti o platbu.  
Prítomní ďalej diskutovali.  
P. starostka poďakovala p. Mgr. Petrovi Nemčekovi za jeho čas a prítomní pokračovali v rokovaní 
podľa programu.  
 

K bodu č. 5 

V ďalšom bode programu dala starostka obce slovo predsedníčke  finančnej komisie p. Mgr. Daniele 
Kontinovej.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že sa finančná komisia zasadala vo štvrtok 6.2.2025 za účasti 
všetkých poslancov, p. starostky, HK a člena komisie p. Ing. Jaroslava Holotu.  
Na začiatku komisie sa zaoberali faktúrami, ktoré mali byť preplatené z rezervného fondu. Išlo tam 
o faktúru v sume 1 066€ za vykurovacie gamatky do kancelárie OcÚ, ktorá nebola preplatená z RF, 
ale asi z bežného účtu. Povedala, že je to potrebné doriešiť, keďže uznesenie nebolo splnené. Ďalej 
išlo o faktúru EL-IV, ktorá je vraj už zaplatená asi z BÚ. 
Ďalej sa zaoberali žiadosťou Materskej a Základnej školy vo Vaďovciach, ktoré požadujú finančné 
prostriedky na akcie, ktoré chcú uskutočniť. Ide o karneval, brigádu ku Dňu Zeme, Deň detí a Deň 
rodiny. Komisia o týchto sumách diskutovala a v podstate si to zobrala na starosť p. HK, že bude 
kontaktovať, paní riaditeľky, aby ozrejmili, že na čo požadujú tieto financie. Komisia odporúča peniaze 
schváliť po doriešení týchto finančných záležitostí.  
Ďalej sa komisia zaoberala podaním žiadosti, podpísaním zmluvy na chodník, ktorý by sa mal 
realizovať z financií MAS, tak isto za spoluúčasti 5% od obce a taktiež pravdepodobné dofinancovanie 
z RF.  
Poslednou vecou, ktorou sa zaoberali, bol podnet pani kontrolórky, ktorý vlastne dostala 
a požadovala, aby bol zaradený do jej priznania činnosti, či má tento podnet skontrolovať alebo nie.  
P. Mgr. Daniela Kontinová dodala, že sa ešte zhodli, že pôjde na zastupiteľstvo bod programu 
ohľadom zámennej zmluvy s p. Klimekom.  
Starostka obce poďakovala za správu z FK a navrhla ju zobrať na vedomie.  
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Hlasovanie:  
Prítomných: 5 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 5 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Miroslav Stančík, 
p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 6 

Starostka obce pokračovala, že podľa ďalšieho bodu by mali prerokovať podpis zmluvy s PPA. 
Povedala, že z časových dôvodov po dohode s poslancami už zmluvu podpísala a poprosila 
poslancov o zahlasovanie ohľadom podpisu zmluvy.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 5 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 3 poslanci: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 poslanci: p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Miroslav Stančík 
 

K bodu č. 7 

Starostka obce povedala, že sa FK venovala žiadosti p. Klimeka o výmenu majetku v k.ú. Poriadie 
s tým, že on nám dáva 998 m2 a my mu dávame 666m2 s tým, že je s tým uzrozumený, že on nám 
dáva väčšiu časť a nevadí mu to. Povedala, že by poslanci mali teraz hlasovať za zverejnenie tohto 
zámeru výmeny pozemkov a dala poslancom hlasovať.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 5 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 5 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Miroslav Stančík, 
p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
P. Ing. Peter Dinga dodal, že to prvýkrát neprešlo kvôli tomu, že tam bol rozdiel v metroch štvorcových 
a preto sa robil geometrický plán, aby bolo v tom jasno. Povedal, že len aby nedošlo k nejakým 
problémom, že sa zamieňa kvázi priznaná orná pôda za lesné pozemky a nech je to podchytené v tej 
zmluve. Povedal, že poslanci nemôžu byť odborníci na toto, čo bude korektné a aby im to niekto 
nevytkol.  
Starostka obce povedala, že je to v poriadku, je tam odhad a podľa toho geometrického plánu je to už 
trvalý trávnatý porast. Povedala, že tam bol spravený omyl na katastrálnom úrade. 
P. Rudolf Škriečka sa opýtal, ako bude pozemok priradený k obecnému pozemku.  
Starostka obce odpovedala, že ako trvale trávnatý porast.  
 

K bodu č. 8 

Starostka obce povedala, že by sa ďalej mali zaoberať priznaniu kontroly pre hlavnú kontrolórku obce 
na podnet občana. Dala slovo p. Mgr. Anne Rackovej.  
P. Mgr. Anna Racková povedala, že koncom januára ju kontaktoval občan Vaďoviec, ktorý požiadal, 
aby jeho meno ostalo v anonymite. Povedala, že ju občan kontaktoval aj telefonicky, kde mu 
povedala, aby ju kontaktoval prostredníctvom mailovej adresy zverejnenej na webovej stránke obce. 
Povedala, že jej teda 26.1.2025 prišiel email, kde sú siahodlhé veci rozpísané a tento mail poskytne p. 
starostke a aj k materiálom dnešného rokovania. Povedala, že v podstate občan žiada o spätnú 
kontrolu hospodárnosti nakladania s finančnými prostriedkami obce a s dotáciami pri rekonštrukcii 
strechy a zateplenia ZŠ a MŠ Vaďovce, pretože tam má nejaké podozrenia manipulácie pri 
výberových konaniach, predraženia projektu, atď. Povedala, že reflektovala tomuto občanovi, že 
nebude mať problém pristúpiť k ten kontrole, ale za predpokladu, že jej uznesením poslanci schvália 
výkon tejto kontroly a stým, že bude vykonaná mimo plánu kontrolnej činnosti a bude vykonaná ako 
mimoriadna kontrola. Povedala, že podľa prvotných informácií, ktoré obdržala od štatutára obce lebo 
samozrejme jej prvé kroky a oboznámenie sa s touto situáciu viedli k štatutárovi a následne 
k poslancom sú, že projekt bol realizovaný  pred tromi rokmi, čiže v roku 2022 a teda údajne úrad 
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vládneho auditu tento projekt kontroloval, takže si naozaj nevie predstaviť, že či má ísť kontrolovať, 
ako prebehlo VO, čo teda nie je jej vecou, ale to je vecou Úradu verejného obstarávania a ak by mal 
tento úrad nejaké podozrenie, tak by túto kontrolu vykonal. Povedala, že to môže urobiť, nechá to na 
ich zváženie lebo nevie, či by mala nejak spätne preverovať cenové ponuky alebo ako by sa 
momentálne v dnešnej dobe zistiť, či bol projekt predražený. Povedala, že si nevie predstaviť teraz 
vypravovať nejaké cenové ponuky pri 23% DPH, pri inflácii a porovnávať ich s tými, čo boli pred tromi 
rokmi. Povedala, že jej zásadná otázka, ktorá smerovala aj na toho občana bola, že prečo to neriešil 
v tom roku 2022 alebo 2023, ale necháva to celé na zváženie poslancom. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 5 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 4 poslanci: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Miroslav Stančík,  
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 poslanec: p. Rudolf Škriečka 
 
Starostka obce povedala, že uznesenie prešlo a že p. kontrolórke odovzdá kompletnú dokumentáciu 
a nech si tú kontrolu naplánuje a nech jej dá vedieť a stretli by sa.  
P. Mgr. Anna Racková povedala, že s kontrolou začne čím skôr.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že ak by mala tá kontrola p. HK zabrať nejak moc času, že jej to nabúra 
nejaký jej pôvodný harmonogram, nech dá vedieť, čo to ovplyvní, napríklad, že nejakú kontrolu 
nemohla z toho dôvodu vykonať. 
P. HK povedala, že uvidí podľa rozsahu dokumentácie, povedala, že si určite prejde zistenia z kontroly 
od Úradu vládneho auditu, čo je alfa a omega a následne sa bude odrážať od bodov, ktoré možno 
tento úrad poskytol a detailnejšie sa na ne pozrie.   
Starostka obce dodala, že k rekonštrukcii budovy, hlavne strechy, došlo hlavne z dôvodu, že im 
hygiena hrozila, že im tú školu zatvorí, nakoľko tam zatekalo a boli tam plesne. Povedala, že je to tam 
teraz veľmi dobre spravené a je na to veľmi hrdá, a ďakuje poslancom, že do tejto akcie išli lebo to 
bolo potrebné.  
P. Mgr. Daniela Kontinová dodala, že za ňu len toľko, že ak od nich občania niečo požadujú, mali by 
im vyhovieť a sú tam pre nich. Povedala, či už bude záver taký alebo onaký, ale mali by občanovi 
vyhovieť.  
 

K bodu č. 9 

Starostka obce pokračovala žiadosťou od MŠ a ZŠ Vaďovce o pridelení financií na karneval a brigádu.  
P. HK poďakovala riaditeľkám zo ZŠ a MŠ, že prišli a že jej obratom poslali doplnenie žiadosti, o ktoré 
žiadala. Povedala, že prezentáciu toho doplnenia žiadosti nechá na nich a dala riaditeľkám slovo.  
Poverená riaditeľka ZŠ p. Mgr. Elena Sládková povedala, že si v septembri tvorili na porade plán 
aktivít spolu s MŠ. Povedala, že v tej dobe ešte nebola riaditeľkou školy a taktiež je v škole nová 
a nevedela presne, ktoré aktivity sa už robili alebo nerobili. Povedala, že podľa nej sa žiadosť 
o financie mala podať už v minulom roku, aby to mohlo byť zaradené do rozpočtu, že tak to robili 
aspoň na Starej Turej. Povedala, že takto vlastne v januári zistila, že aktivity sú naplánované, ale 
nemajú na to finančné prostriedky, a preto spolu s riaditeľkou MŠ napísali tuto žiadosť. Povedala, že 
sa vtedy na porade bavili o sume 800€ na Deň detí. Povedala, že bola od p. riaditeľky poverená 
preveriť cenové ponuky, ktorými sa teda aj zaoberala a do mailu tieto CP poslala aj p. HK. Povedala, 
že vtedy teda v tej sume 800€ hľadala cenovú ponuku na animačný program na Deň detí. Povedala, 
že nakoniec tú sumu stiahli na 500€ lebo si ani nedovolili žiadať o takúto vysokú sumu a že ak by im 
teda neschválili túto sumu, budú musieť potom upustiť z ďalších tých aktivít ku Dňu detí. Ďalej 
povedala, že je pre nich ťažké aj odhadnúť sumu na potraviny k ostatným akciám a preto v žiadosti 
dali orientačné sumy a povedala, že sa môžu dohodnúť tak, že financie samozrejme zdokladujú a tie 
čo ostanú, by vrátili.  
Riaditeľka MŠ p. Lívia Čerešňová povedala, že aj v závere mailu pre p. HK uvidela, že po skončení 
každej akcie budú finančné prostriedky vyúčtované, čiže sumy, ktoré v žiadosti uviedli, sú možno 
nadhodnotené, ale ona momentálne nevie povedať, že koľko tovar teraz stojí a aká bude účasť.  
Starostka obce povedala, že by mali už vedieť, čo tam potrebujú.  
P. Lívia Čerešňová povedala, že je jedno, čo tam potrebujú, ale momentálne nevie, čo stojí kilo 
párkov, koľko je v kile párkov, cena rožkov išla hore, všetky ceny išli hore, čiže tá suma v žiadosti je 
len orientačná. Povedala, že preto v závere doplnenia žiadosti napísala, že po uskutočnení každej tej 
akcie budú tie finančné prostriedky vyúčtované, čiže peniaze, čo im ostanú, budú vrátené.  
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P. HK dodala, že má obec vypracované VZN o poskytovaní dotácií, ktorým by sa mala ZŠ, MŠ alebo 
aj hasiči riadiť tak, aby aj ona videla určitú transparentnosť medzi obcou a školou a malo to nejakú 
štátnu kultúru. Povedala, že ju, ako HK, zaujímajú peniaze a môže sa stať, že aj rodičia sa môžu 
ozvať, že si prečítali zápisnicu, že škola dostala toľko a toľko peňazí, že čo za ne kupovali a podobne.  
Povedala, že ju môže kedykoľvek osloviť občan so žiadosťou o informácie a nemá rada, keď ich 
nemá. Povedala, že tieto informácie musí vedieť a musia ich vedieť aj poslanci.  
Starostka obce povedala, že na FK navrhovala tak, že by na dnešnom zasadnutí chválili pridelenie 
financií na karneval a na brigádu ku Dňu Zeme, a podľa finančnej situácie by sa poslanci rozhodli 
o ďalšom pridelení financií na plánované akcie ZŠ a MŠ. Povedala, že majú ďalšie zasadnutie v apríli.  
P. Mgr. Elena Sládková povedala, že sa obáva, že už v apríli nezoženú tie atrakcie.  
P. starostka sa opýtala, že prečo by nezohnali, že Deň rodiny nie je v každej obci ako napríklad deň 
detí.  
Prítomní o akciách MŠ a ZŠ diskutovali.  
P Mgr. Daniela Kontinová povedala, že čo sa týka toho Dňa rodiny, že ak by sa jednalo o nejaké 
animátorské služby, tak sa bavila aj s ekonómkou, že na to musí byť aj tak nejaká objednávka 
a faktúra by išla cez obecný úrad, čiže by sa faktúra aj tak schvaľovala na zasadnutí OZ. Opýtala sa, 
že či je to mimo tých 500€, alebo je to v tom istom.  
P. Lívia Čerešňová povedala, že si to v tom momente asi neuvedomili, že to musí byť prefakturované 
cez obec a v tom prípade áno, že by to bolo fakturované na obec a v tom prípade by tam nebola tá 
suma taká.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že sa pýta preto, lebo to bude potrebné v tom prípade 
zapracovať do zmeny rozpočtu.  
Starostka po diskusii navrhla uznesenie, že poslanci schvaľujú žiadosť ZŠ a MŠ Vaďovce o pridelenie 
financií na karneval v sume 150€ a na brigádu ku Dňu Zeme v sume 100€.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 5 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 5 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Miroslav Stančík, 
p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 10 
Starostka obce povedala, že by sa ďalej mali zaoberať znením Kroniky obce za rok 2023, ktorú 
vyhotovila  pani obecná kronikárka. Povedala, že im ju preposielala. 
P. Mgr. Daniela Kontinová podotkla, že bohužiaľ ju dostala len ona a p. Dinga, a ostatní poslanci ju 
nedostali.  
Starostka obce sa ospravedlnila a povedala, že ju pravdepodobne niečo vyrušilo.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že si kroniku dala vytlačiť, keďže sa jej to tak lepšie čítalo a aj 
kontrolovalo. Povedala, že v podstate nemá žiadne výhrady, že by potom vytlačenú kroniku odovzdala 
pani Bačovej s tým, že sú tam nejaké také gramatické veci, poposúvané odstavce a inak tam nič také 
nebolo, len teda sú tam červeným perom označené nejaké gramatické chyby alebo preklep a že tam 
chýba to, že obec v roku 2023 prijala dotáciu 3 000€ pre DHZ. Povedala, že sú tam všetky dotácie, 
okrem tejto.  
P. Viera Bačová povedala, že čerpala z podkladov, ktoré dostala a to, čo bolo uvedené na obecnej 
stránke.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že jej povedala účtovníčka obce, že ona to neradí medzi dotácie, 
že to radí síce v inej kapitole, ale je to v podstate dotácia z Ministerstva vnútra. 
P. Viera Bačová povedala, že by bola rada, keby si do budúcna aj ostatní kroniku prečítali.  
Starostka sa znovu ospravedlnila za nedorozumenie.  
P. Mgr. Daniela Kontinová a aj p. Ing. Peter Dinga povedali, že s obsahom nemajú žiadny problém.  
P. Jaroslav Bača povedal, že on si ju rád prečíta, že s tým nemá problém, povedal, že dôveruje p. 
Bačovej a tak isto aj poslancom, ktorí ju čítali a že to nemusia zbytočne naťahovať a môžu znenie 
kroniky schváliť.  
P. Rudolf Škriečka súhlasil.  
Starostka obce dala za schválenie znenia kroniky hlasovať.  
 
 
Hlasovanie:  
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Prítomných: 5 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 5 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Miroslav Stančík, 
p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 11 
Starostka obce povedala, že v ďalšom bode programu by chcela požiadať poslancov o to „upratanie“ 
úhrady plynových spotrebičov, ktoré sa menili v kanceláriách obecného úradu. Povedala, že 
účtovníčka povedala, že bola nejaká vystresovaná a neurobila to.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že si myslela, že príde, keď sa riešia takéto veci a že nebola ani 
na FK a myslí si, že nie je také obtiažne prísť aspoň na to zastupiteľstvo, keď sa rieši finančná vec, 
ako úhrady z rezervného fondu. Povedala, že aspoň že chodí, keď sa rieši rozpočet a myslí si, že by 
sa mohla aspoň zúčastniť zastupiteľstva.  
Starostka obce povedala, že bola účtovníčka odcestovaná a včera prišla a nevie, či nebola taká 
nejaká chorá.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že teraz nevie, lebo od nej nedostala žiadnu spätnú odpoveď, 
i keď teda v práci bola, že ako to teda je. Či zrušia uznesenie z decembra alebo dajú zase nové 
uznesenie, že sa tie peniaze vyplatia. Povedala, že nevie, odkiaľ bola teda faktúra uhradená, či 
z bežného účtu, z akej položky to bolo zaplatené a podobne.  
P. HK povedala, že by bolo možno zaujímavé, ako uzavrela účty.  
Starostka obce povedala, že to nebolo uhradené v decembri, ale až v januári.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že z mailu, ktorý poslala na FK jej vyplývalo, že tie peniaze z RF 
už presunula, ale nevie presne lebo je tam už iná čiastka, ako bola k 31.12.2024.  
Starostka obce zavolala účtovníčke obce a opýtala sa jej na vysvetlenie. Účtovníčka obce starostke 
povedala, že faktúru v januári uhradila z bežného účtu a peniaze z rezervného fondu zatiaľ 
nepresúvala.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, či by nemohla účtovníčka na chvíľku prísť a povedala, že to aj 
tak nesedí.  
Starostka obce povedala, že ich účtovníčka prosí o schválenie uznesenia, aby mohla financie z RF 
presunúť.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že im účtovníčka dala podklad k 5.2.2025, že už zobrala z RF tie 
peniaze.  
Starostka obce povedala, že možno, že ona o tom nevie.  
P. Ing. Jaroslav Holota povedal, že si ich účtovníčka odtiaľ mohla požičať a teraz ide o to, aby sa to 
požičanie schválilo.  
P. HK povedala, že to je to vykrytie nesúladu a ak bolo to uznesenie už prijaté, tak ak sa prijme znova, 
budú všetci spokojní. Povedala, že to poslanci schvaľovali, vedeli, že sa faktúra uhradí až v januári.  
Starostka obce dala za uznesenie úhrady faktúry z RF hlasovať.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 5 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 5 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Miroslav Stančík, 
p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 12 
Starostka obce povedala, že by chcela poslancov poprosiť, že zajtra majú rodičovské združenie 
ohľadom školy, tak ak by chcel niekto prísť, tak začiatok je o 15:30 hod. Povedala, že tam by im 
chcela prezentovať taký ich záujem a prosbu, aby tie deti zverili do našej školy, aby tam mali nejaký 
ten počet detí a vedeli by to financovať.  
P. Jaroslav Bača povedal, že poslanci nevedia, s čím má v pláne osloviť rodičov, nakoľko im nič 
k nahliadnutiu nedala, aj napriek tomu, že o to žiadal.  
Starostka obce povedala, že im to poslala.  
P. Jaroslav Bača povedal, že určite nie. Povedal, že spolu 31.1.2025 spolu volali a čakal, že to v ten 
deň príde, ale neprišlo nič.  
Starostka obce poslala p. Ing. Ninu Masárovú do kancelárie, aby list rodičom vytlačila a poskytla 
poslancom.  
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P. Jaroslav Bača povedal, že ak by k tomu náhodou mali pripomienky, tak čo teraz, lebo majú 
necelých 24 hodín do rodičovského združenia.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že je dôležité, aby tam boli aspoň na jednej myšlienkovej vlne. 
P. Ing. Peter Dinga povedal, že na FK zaznelo, že keď teda tá rekonštrukcia toho chodníka či vyjde 
alebo nevyjde, ale je dôležité to vyjadrenie od cestárov k tej časti toho mosta nad p. Kubrickým.  
Starostka obce povedala, že hovorila s p. magistrom a povedal, že to nie je v pláne, že sa najprv 
spieral, že nie, ale potom povedal, že sa opýta, či by to teda aspoň nejako tak že... Povedala, že určite 
celý most nebudú prerábať.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že to ani nikto nechce.  
Starostka obce povedala, že by to urobili aspoň tak, aby to nezamŕzalo alebo tak. 
P. Ing. Peter Dinga povedal, že by bolo dobré ich osloviť nejako na papieri, aby sa k tomu vyjadrili 
písomne, či už kladne alebo záporne, nech vieme, že sme ich vyzvali, aby nebolo to, že sa dejú tieto 
veci bez nich a podobne. Opýtal sa, či by sa to tak dalo urobiť.  
Starostka odpovedala, že dobre.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že druhú vec by mal, že či prebehla nejaká komunikácia s Igorom 
ohľadom váhy na zberný dvor.  
Starostka obce povedala, že sa p. Naď rozprával o tom s p. Masárovou a ona im o tom povie potom.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že dobre a povedal, že keď bolo na jeseň viac prívalovej vody, tak bol 
problém s potokom v úseku pri Kubrických a opýtal sa, či je v pláne nejaké čistenie.  
Starostka obce sa opýtala, koho myslí, že by to mal čistiť.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že si myslí, že to vždy čistila obec a keď tak by sme skúsili niekoho najať 
a minimálne sa k tomu nejako postaviť, že zaradiť to do nejakého plánu, lebo vtedy sa všetci toho báli, 
keď tu boli tie povodne na jeseň.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že ako posledné by mal výzvu od ľudí a obyvateľov blízko kamenca, čo je 
teda ten nadjazd ponad štreku, či to vedia nejak rozseknúť, koho to je.  
Starostka obce povedala, že je to železníc.  
P. Ing. Peter Dinga sa opýtal, či je to na 100% železníc.  
Starostka obce povedala, že áno.  
P. Ing. Peter Dinga sa opýtal, či máme od nich nejaké písomné vyjadrenie, že my s tým nič nemáme 
alebo vyjadrenie, že je to naozaj naše. 
Starostka obce povedala, že mu to nemá teraz ako dokázať, lebo nejde kataster. Povedala, že ona 
s nimi hovorila a nevie, či aj nie s nejakým riaditeľom z Trnavy, ktorý to má ako keby v úseku, a je to k 
nim „prislučkované“. 
P. Ing. Peter Dinga sa opýtal, či by im to dali aj písomne, že je to teda ich.  
Starostka obce povedala, že oni sa tomu samozrejme bránia, lebo nevie, či oni majú vôbec nejaký 
doklad, že je to ich, ale na katastrálnej mape to je „prislučkované“ k pozemku, ktorý patrí železniciam.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že sa bojí toho, že ak sa tam niečo udeje, že budeme minimálne vinní 
z toho, že sme pre to niečo neurobili, aby niekto k tomu zaujal stanovisko. Minimálne by tam mal byť 
vjazd na vlastné riziko.  
Starostka obce povedala, že od nich dostala slovné stanovisko, že ak most nebude vyhovovať 
užívaniu, oni most opravovať nebudú a most sa zrúti, a nech poľnohospodári chodia, ako chcú.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že to je jedna vec, ale pri tom zrútení sa môžu stať také veci, ktoré nás 
budú všetkých mrzieť. Povedal, že on myslí na tú zodpovednosť, že čo majú ako ľudia, ktorí tu majú 
na starosti nejaké to fungovanie.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že si myslí, že hlavne poľnohospodári, ktorí most využívajú, ho doviedli 
do toho stavu, v akom je. 
Poslanci o tom ďalej diskutovali.  
P. Jaroslav Bača opätovne navrhol nainštalovať poštovú schránku na budovu úradu, ktorá by mala 
slúžiť na podnety a pripomienky od občanov. Povedal, že by len chcel, aby to nebola taká obyčajná 
schránka, aby nebola tendencia sa tam hrabať, čiže by to mohlo byť len s nejakým výrezom a stým, 
že ak by všetci s tým súhlasili, tak by poverili p. HK, aby vždy pred zastupiteľstvom schránku vytiahla, 
aby nikto nemohol povedať, že niekto s tým niečo robil. 
P. HK s tým súhlasila. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že už to riešili asi pred tromi rokmi a slúžila by aj v prípade 
nejakej ankety, aby mohli odovzdať odpovede.  
P. HK povedala, že bude možno aj pár dotazov alebo podnetov od občanov ohľadom plánovaného 
váženia odpadov.  
P. Jaroslav bača sa opýtal, či by si vedeli dať aj nejaký termín, dokedy by bola schránka osadená.  
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P. Ing. Nina Masárová dodala, že je celý obecný úrad pod kamerami, ako aj škola a knižnica. 
Povedala, že to hovorí preto, lebo to už prakticky nebude anonymné a je teda potrebné určiť od 
poslancov miesto, kam chcú schránku osadiť.  
P. Rudolf Škriečka sa opýtal na bočnú stranu hasičskej zbrojnice.  
P. Ing. Nina Masárová povedala, že je hasičská zbrojnica tiež pod kamerami a bolo by vidno, kto tam 
ide. Povedala, že to nikto z úradu nebude cielene skúmať, ale už sa predsa len nebude dať povedať, 
že to bude anonymné.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že si aj tak myslí, že ak bude niekto chcieť niečo napísať, tak sa 
k tomu podpíše a nemusí to byť anonymné.  
P. Ing. Nina Masárová povedala, že to spomínala z toho dôvodu, že bola pripomienka od jednej 
občianky na prebiehajúcu anketu ohľadom osvetlenia, že čo je to za anonymnú anketu, keď odpovede 
majú odovzdať na obecnom úrade. Dodala, že v ankete nikde nebolo spomenuté, že je anketa 
anonymná.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že si myslí, že je prvoradé, aby mali občania na to ten priestor 
a už je jedno, či sa podpíše alebo nepodpíše.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že tiež si myslí, že nevadí, ak bude schránka pod kamerami, aby ju 
napríklad aj niekto nezničil a podobne. Povedal, že ak sa bude vyberať na mesačnej báze, tak nikto 
nebude skúmať, kto tam niečo vhodil a podobne.  
P. Jaroslav Bača sa opýtal, ako sme na tom s čipovaním smetných nádob, že kde to stroskotalo, lebo 
návrh bol nechať tomu pol roka na prípravu, čiže kde to uviazlo lebo sa tvrdilo, že by to bolo najlepšie 
čo najskôr.  
P. Ing. Nina Masárová povedala, že to nie je len na nás, ale aj p. riaditeľ K.O.S. hovoril na stretnutí, že 
by to bolo najlepšie čo najskôr. Povedala, že keď s ním začali o tom jednať, tak povedal, že sa do toho 
zapájajú viaceré obce a že do tých obcí poslal návrh zmluvy skôr, ako do našej a povedal, že tie obce 
dali zmluvu na prešetrenie k právnikom, a ak bude zmluva v poriadku, prípadne nejaké navrhnuté 
zmeny, tak že sa spraví zmluva rovnaká pre všetky obce. Preto momentálne riaditeľ K.O.S. čaká na 
spätnú väzbu ohľadom zmluvy od všetkých obcí.  
P. Jaroslav Bača sa opýtal, či je tam nejaký termín.  
P. Ing. Nina Masárová povedala, že nie je stanovený žiadny termín. Povedala, že podľa toho vlastne 
bude K.O.S. objednávať čipovacie zariadenia a že sa to bude aspoň mesiac testovať, čo tiež na 
stretnutí p. riaditeľ nespomenul. Povedala, že toto celé bude určite trvať pol roka a do plnej funkčnosti 
celý rok, čiže sa tento rok budú čipy zavádzať a testovať.  
Prítomní o tejto téme diskutovali.  
P. Jaroslav Bača sa ďalej opýtal p. starostky na notebook, ktorý mal byť zakúpený do školy. Povedal, 
že sa na to pýtal aj v minulom roku, tak či má nejaké informácie lebo vtedy povedala, že to preverí.  
Starostka obce ho požiadala, či by jej viac priblížil, o čo sa jedná. 
 P. Jaroslav Bača povedal, že v priebehu roka dostali žiadosť alebo informáciu, že majú nejaký 
problém s notebookom.  
Starostka obce povedala, že vtedy sa počítač opravil.  
P. Jaroslav Bača povedal, že sa vtedy zhodli alebo si odsúhlasili a vyčlenili peniaze, že sa im kúpi 
nový. Povedal, že sa tam potom dal nejaký starý a že povedala starostka, že to preverí, ako to bolo.  
Starostka obce povedala, že sa vtedy opravil.  
P. Jaroslav Bača povedal, že mali vtedy dostať nový, že sa o tom vtedy zhodli a 500€ na to vyčlenili.  
Starostka obce povedala, že načo by im bol, keď dostali tri nové notebooky k interaktívnym tabuliam.  
P. Jaroslav Bača povedal, že tie sú k tabuliam, ale tento notebook mala riaditeľka školy, ak sa nemýli. 
Povedal, že dostali len nejaký starý repasovaný notebook, ktorý im vydržal asi mesiac alebo týždeň.  
Starostka obce povedala, že si to vtedy teda mala riaditeľka školy objednať, že má príplatok za 
riadenie školy. 
P. Jaroslav Bača povedal, že to už je medzi nimi, že ich úlohou je to schváliť alebo odsúhlasiť.  
Starostka povedala, že áno, potom je realizácia na nich a dala si poznámku, že to preverí.  
P. Jaroslav Bača sa opýtal, ako dopadli pisoáre v škole.  
Starostka obce odpovedala, že dobre, že to bude potrebné aspoň každého pol roka prečistiť roztokom 
HCL.  
P. Jaroslav Bača sa opýtal, či to bol nejaký väčší problém alebo to bolo len niečo čisto v tej trubke.  
Starostka povedala, že tam bol močový kameň.  
Prítomní o tom diskutovali.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že mala od rodičov podnet, že je ráno tma pri vstupe do školy od 
parkoviska, ktoré je viac-menej neosvetlené, tak či by tam nedali nejaké čidlo, senzor alebo lampu. 
Povedala, že to teda pochopila tak, že chcú osvetliť parkovisko.  
Prítomní diskutovali, kde by bolo možné osadenie osvetlenia parkoviska. 
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Podpisy overovateľov:      

P. Jaroslav Bača sa vrátil k predloženému listu, ktorý dostanú rodičia na rodičovskom združení. 
Povedal, že je možno potrebné sa pripraviť na to, že budú rodičia reagovať na to, že družinu majú do 
štvrtej a dostal informácie, že boli rodičia vyzývaní, aby si už o tretej prišli pre deti. Povedal, že si 
nemyslí, že je to dobrý signál tým rodičom a ich v úvodzovkách naháňať, aby si pre deti prišli skôr. 
Povedal, že nevie, či k tomu boli nejaké dôvody skončiť skôr. Povedal, že ak by sa to tam spomínalo, 
aby na to boli pripravení.  
Starostka obce povedala, že možno jeden alebo dvakrát bolo potrebné zavrieť skôr, ale viac nevie.  
P. Jaroslav Bača sa opýtal, či im k tomu ešte vie viac povedať, ako by to malo na rodičovskom 
združení prebiehať. 
Starostka obce povedala, že to rozdá rodičom a že sa im chce prihovoriť, opýtať sa na ich názory 
a podnety.  
P. Jaroslav Bača sa opýtal, že či to už nemajú.  
Starostka obce povedala, že nie, inak by tam už nemuseli ani ísť.  
P. Jaroslav Bača povedal, že možno dopomôže aj tá schránka pre tých, ktorí sa boja verejne vyjadriť 
názor alebo nie sú takí výreční.  
Prítomní o škole diskutovali.  
P. Jaroslav Bača sa vrátil k diskusii, ktorá bola na FK ohľadom toho, kde povedal, že dostali podklady 
k uzavretiu zmluvy s PPA neskôr. Povedal, že o veciach vedeli, že sa bude niečo riešiť, ale myslel to 
skôr v tom zmysle, že prečo sa o zmluve nebavili hneď od začiatku januára, či na to majú alebo nie.  
Starostka obce povedala, že preto, lebo ju ešte nemala.  
P. Jaroslav Bača povedal, že to je jedno, že išlo o to aby sa o tom nemuseli baviť deň alebo dva dni 
pre tým, ako sa to podpisovalo, či na to majú alebo nie.  
Starostka obce povedala, že sa ich pýtala, či nevedia o niekom, kto by rekonštrukciu spravil a bavili sa 
o tom včas. Povedala, že rozhodnutie dostali a čakajú už len na zmluvu.  
P. Jaroslav Bača povedal, že je vždy lepšie zvolať pracovnú poradu, ako komunikovať cez mail, kde je 
možnosť, že to niekto prehliadne alebo podobne.  
P. Rudolf Škriečka sa opýtal, či p. Setnický nemohol odmietnuť vykonať rekonštrukciu z nejakých 
osobných dôvodov.  
Starostka obce povedala, že si to nemyslí a že jej povedal, že on už také zákazky nerobí a že sa bude 
venovať stavebninám.  
P. Miroslav Stančík povedal, že p. Setnický už stavebniny nemá už od jesene a vraj sa začal venovať 
liečiteľstvu.  
Ďalej sa prítomní bavili o možných zhotoviteľoch rekonštrukcie chodníka.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že by bolo dobré osloviť so súčinnosťou správu ciest, nakoľko boli 
ochotní aj pri rekonštrukcii briežka.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že majú pekne vyčistený Horný koniec.  
O tom prítomní taktiež diskutovali a diskutovali aj o možnosti vyčistenia potoka pod mostom pri 
Kubrických a o plánovanej rekonštrukcii chodníka.  
 
Starostka obce poďakovala a ukončila zasadnutie.   
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